

UNITED NATIONS**ECONOMIC COMMISSION FOR ASIA AND THE FAR EAST**

Committee for Coordination of Investigations of the Lower Mekong Basin (Cambodia, Laos, Thailand, and the Republic of Viet-Nam) Thirtieth Session (Special) 17 March—11 April 1966
India

PROTOCOL

Cambodia and the Republic of Viet-Nam as members of the Mekong Committee have noted the contents of the Nam Ngum Development Fund Agreement (14 March 1966 Draft), and hereby express their satisfaction with the arrangements contained therein.

New Delhie 29 March 1966

CAMBODIA

Alternate Chairman of the Mekong Committee for 1966; and Alternate Committee Member for Cambodia

REPUBLIC OF VIET-NAM

Committee Member for the Republic of Viet-Nam

Executive Secretary of the United Nations Economic Commission for Asia and the Far East

Executive Agent of the Mekong Committee

NATIONS UNIES**COMMISSION ÉCONOMIQUE POUR L'ASIE ET L'EXTRÊME-ORIENT**

Comité pour la Coordination des Études sur le Bassin inférieur du Mékong (Cambodge, Laos, Thaïlande et la République du Viêt-Nam) Trentième Session (spéciale) 17 mars—11 avril 1966
Inde

PROTOCOLE

Le Cambodge et la République du Viêt-Nam en leur qualité de membres du Comité du Mékong ont pris note des dispositions de la Convention sur le Fonds d'aménagement de la Nam Ngum (projet du 14 mars 1966), et expriment leur satisfaction à l'égard des arrangements qu'elle comporte.

New Delhi 29 mars 1966

CAMBODGE

Président suppléant pour 1966 et Membre suppléant du Comité pour le Cambodge

RÉPUBLIQUE DU VIÊT-NAM

Membre du Comité pour la République du Viêt-Nam

Secrétaire Exécutif de la Commission Économique des Nations Unies pour l'Asie et l'Extrême-Orient

Agent Exécutif du Comité du Mékong

KHY TAING LIM

PHAM-HUU-VINH

U NYUN

C. HART SCHAAF